

## Ladies Night Preis

Die Ausschreibung richtet sich an Studentinnen aus den Bereichen **Verfahrenstechnik, Maschinenbau, Elektrotechnik, Mathematik, Naturwissenschaften und Informatik**.

Die Teilnehmerinnen sollen dafür bis spätestens **31.03.2023** ein Wissenschaftsplakat einreichen, das die eigene wissenschaftliche Arbeit (Bachelor-, Masterarbeit, HiWi-Projekt, Praktikumsprojekt o.ä.) zusammenfasst und für die nicht fachkundigen GutachterInnen verständlich und überzeugend darstellt.

Die Begutachtung legt besonderes Augenmerk darauf, ob der für die Allgemeinheit wissenschaftliche und technische Nutzen der Arbeit überzeugend dargestellt ist. Informationen zur Erstellung des Posters finden sich auf den Webseiten der Ladies Night.

(<https://www.fvst.ovgu.de/Ladies+Night.html>)

Format des einzureichenden Posters: A0 Hochformat.

Form der Einreichung: per E-Mail an [ladiesnight@ovgu.de](mailto:ladiesnight@ovgu.de)

Alle Plakate werden von einer Jury, bestehend aus WissenschaftlerInnen verschiedener Forschungsbereiche an der OvGU bewertet. Die Preisträgerinnen werden mit einer Urkunde auf der Ladies Night 2024 gewürdigt.

### **Ansprechpartnerin**

Dr.-Ing. Nicole Vorhauer-Huget:

[nicole.vorhauer-huget@ovgu.de](mailto:nicole.vorhauer-huget@ovgu.de)

0391 6751684

Englisch:

The competition is aimed at female students from the fields of **process engineering, mechanical engineering, electrical engineering, mathematics, natural sciences and computer science**.

The participants should submit a scientific poster by **31.03.2023** at the latest, which summarizes their own scientific work (Bachelor's or Master's thesis, student assistant project, internship project or similar) and presents it in a comprehensible and convincing way for the non-expert reviewers.

The reviewers pay particular attention to whether the scientific and technical benefits of the work for the general public are convincingly presented. Information on the preparation of the poster can be found on the Ladies Night website.

(<https://www.fvst.ovgu.de/Ladies+Night.html>)

Format of the poster to be submitted: A0 portrait format.

Form of submission: by e-mail to [ladiesnight@ovgu.de](mailto:ladiesnight@ovgu.de)

All posters will be evaluated by a jury consisting of scientists from different research areas at the OvGU. The winners will be honored with a certificate at the Ladies Night 2024.

**contact person:**

Dr. Nicole Vorhauer-Huget:

[nicole.vorhauer-huget@ovgu.de](mailto:nicole.vorhauer-huget@ovgu.de)

0391 6751684